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Z A P I S N I K 

Sa druge (2) sednice Skupstine Opstine Dragas, odrzane dana 30.01.2018 sa pocetkom u 10:00 h 

uz sledeci: 

D n e v n i   r e d 

1. Polaganje zakletve 3 delegata SO-e Dragas, g.Velid Hadzisin i g.Munir Jonuzi (iz 

Koalicije Vakat) i g.Florent Rufati iz AAK-a, 

2. Razmatranje i usvajanje Zapisnika sa prethodne sednice Skupstine, 

3. Predlaganje i izbor dva obavezna komiteta Skupstine opstine: 

- Komitet za Politiki i finansije 

- Komitet za Zajednice 

Na osnovu AU br.03/2014 (dostavljen u materijalu I sednice Skupstine) 

4. Predlog i izbor Komisije za procenu davanja na koriscenje nepokretne imovine opstine, 

5. Predlog i izbor Komisije za zalbe o davanju na koriscenje nepokretne imovine opstine, 

6. Eventualno. 

 

g.Betim Merdiu – Postovani delegati, predstavnici OSCE-a, KDI-a, predstavnici medija i ostali 

prisutni. Nadam se da ste svi dobili pozive. Da li neko ima preimedbe ili dopune dnevnog reda? 

Posto nema, usvajamo dnevni red po pozivu koji smo dobili. 

 

Prva tacka dnevnog reda 

g.Betim Merdiu – U okviru ove tacke imamo polaganje zakletve 3 delegata SO-e Dragas, g.Velid 

Hadzisin i g.Munir Jonuzi (iz Koalicije Vakat) i g.Florent Rufati iz AAK-a, te pozivam date 

delegate da daju zakletvu. (Cita se zakletva). 

 

 

Druga tacka dnevnog reda 

g.Betim Merdiu – U okviru tacke imamo razmatranje i usvajanje Zapisnika sa predhodne 

sednice, da li ima primedbe? 

g.Laurat Krasniqi – Pozdrav svima, u medijama sam procitao da je podpredsednik opstine iz 

redova nevecinske zajednice izabran na nelegalan nacin. Trazimo deteljne informacije kako se 

odvijao ovaj proces.  
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g.Betim Merdiu – Ovo pitanje nema nikakve veze sa Zapisnikom, to mozete postaviti pod 

tackom eventualno. Ko je za usvajanje Zapisnika? (Usvaja se jednoglasno). 

 

Treca tacka dnevnog reda 

g.Betim Merdiu – U okviru ove tacke imamo sledece: Predlaganje i izbor dva obavezna komiteta 

Skupstine opstine: Komitet za Politiki i finansije i Komitet za Zajednice na osnovu AU 

br.03/2014. Imajuci u vidu pomenute pravne akte ovaj komitet ne moze imati vise od 7 clanova, 

te bi trebao da bude sastavljen na osnovu prisustva politickih subjekata, kao i da u sebi sadrzi 

polnu jednakost. Sto bi znacilo na osnovu kljuca da 5 clana treba da budu iz vecinske i 2 iz 

nevecinske zajednice, odnosno 3 iz PDK-a, 2 iz LDK-a, 2 iz nevecinske zajednice, tj. 1 iz Vakata 

i 1 iz JGP-a. Prelazimo na davanje predloga za clanove KPF-a? 

g.Nexhat Isufi – Pozdrav svima, danas mozemo da kazemo da je ovo druga sednica, odnosno 

prva na kojoj pocinjemo aktivan rad na osnovu onoga sto smo obecali narodu u kampanji da 

cemo biti transparentni, da radimo za narod. Ove predloge koje je izneo predsedavajuci da se 

trebaju clanovi podeliti dva tamo tri ovamo, ja se time ne slazem iz razloga sto oba ta komiteta 

su komiteti koji predstavljaju sve gradjane, pocevsi od KPF koji je jedan od vaznijih komiteta, 

gde se takoreci tu dele “ovce i koze”, da bi bili demokrate, transparentni i sl.mi ostali bi trebali 

da takodje budemo predstavljeni, tako da sam ja misljenja da u ovim komitetima budu 

predstavljeno sto vise clanova politickih partija a pogotovo oni koji su pozvani i zele da daju 

maksimalan doprinos. Dakle, “Nisma per Kosove” zeli da ima svog predstavnika u KPF-u. 

g.Laurat Krasniqi – Pozdrav svima, politicki subjekat “Vetvendosje” je po prvi put predstavljen 

u Skupstini, po redosledu smo treca najveca partija iz albanske zajednice, te predstavljamo 720 

glasaca. U apsolutnoj vrednosti smo predstavljeni samo sa jednim delegatom ili 5.25 % od broja 

gradjana. Kao rezultat toga i mi zelimo da imamo svog predstavnika u KPF-u, nije opravdano da 

imamo izuzeca, jer je slicno tako dogodilo u Drenici, te je MALS vratio takvu slicnu Odluku. 

g.Hajrudin Hodza – Pozdrav svima, KPF- broji dva predstavnika iz nevecinske zajednice, ali ja 

sam jedini politicar koji je u opoziciji i zelim da opozicija zna sta se desava na KPF-u, neka se 

JGP i Vakat dogovore, neka daju jednog delegata a mi kao PG zelimo da budemo zastupljeni u 

tom Komitetu. Ako budemo odbaceni, znaci da vladajuca koalicija postavlja svoje ljude a ostali 

neka cekaju. 

g.Velid Hadzisin – Posto za osnivanje ovog Komiteta postoje ogranicavajuci faktori, kao sto je 

AU koje smo dobili u materijalu, u kome se kaze da na osnovu broja u skupstini nasa opstina ima 

maksimum 7 clanova u KPF-u. Ja bi se osvrnuo na nesto sto mi nismo uradili a trebali bi smo a 

to je clan 16, stav 3 ovog AU-a u kome se kaze, da svi podzakonski akti opstine treba da se 

usklade sa odredbama ovog AU-a ne kasnije od decembra 2014 god. Mi jos nismo uskladili 

Statut opstine u kome se kaze da KPF moze imati od 5 do 9 clanova. Mi jos nismo doneli tu 
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Odluku, sto se nadam da ce se naci na jednoj od narednih sednica, da se Statut uskladi sa ovim 

AU. Mi smo kao koalicija Vakat u proslom mandate sa 3 delegata skupstine, nismo imali ni 

jedno mesto u KPF, tako da bi skrenuo paznju da Zakon predvidja da zastupljenost clanova u 

KPF treba da odrazava zastupljenost clanova u Skupstini i ne moze sada da PDK koji ima 9 

clana u skupstini da ima jednog clana u KPF, a da ne govorim o onima koji imaju po jednog 

clana u skupstini. Znaci zastupljenost u KPF treba da odrazava zastupljenost clanova u skupstini 

i ne bi trebalo da dolazi do neslaganja. Naravno da ce iz ove skupstine neko izaci ne zadovoljan, 

to je normalno. Mislim da je predlog koji je predsedavajuci ponudio pravo resenje za formiranje 

KPF-a.  

g.Zaim Hajredini -  U vezi ove tacke i ja imam jednu primedbu sto nije jasno uskladjen Statut sa 

AU, te trazim da budemo oprezni da slucajno ne napravimo neku gresku pa da nam se danasnja 

tacka ponovo ponavlja i na narednim sednicama. Sto se tice KZ nije definisano 7 clanova, znaci 

da mozemo i do 9 clanova biti. Ja sam zeleo da bude sto veca obuhvacenost jer znamo da pred 

priprema za sednicu se bas vrsi na tim komitetima. U ovom sazivu koliko se vidi imamo 

obuhvacenost samo velikih politickih subjekata dok manji nisu ukljuceni. Ako mislite da ce tako 

bolje funkcionisati onda je u redu. Nadam se da kasnije necemo imati vece probleme u ovom 

procesu.  

g.Betim Merdiu – Na osnovu AU mi smo informisani da ovaj komitet treba da broji 7 clanova te 

tako i postavljamo na glasanje, tj.taj predlog od 7 clanova. 14-ZA. Prelazimo na konkretne 

predloge. 

g.Granit Rifaj – U ime PDK-a za clanove KPF-a predlazemo: Xhemile Misinaj i Artan Loshaj 

dok za KZ-e Vebi Nazifi i Elira Sylejmani. 

g.Samidin Xheladini – Pozdrav svima, iz LDK za KPF predlazemo: Aida Misini-Halimi i Arjeta 

Skeraj.  

g.Munir Jonuzi – Ispred Koalicije Vakat, predlazem Zinaidu Elmazi. 

g.Seljman Osmani – Uvazeni prisutni, ja sam Seljman Osmani ispred JGP-a. Posto smo mi po 

prvi put u skupstini zelim da svima cestitam i pozelim uspesan rad. Ispred JGP-a za KPF 

predlazem Seljmana Osmanija.  

g.Nexhat Isufi – Nadam se da ce ovi clanovi biti izabrani za KPF. Veoma interesantno, da su dve 

najvece partije PDK i LDK napravili dogovor. 

g.Betim Merdiu – Prelazimo na glasanje clanova KPF-a. Ko je ZA-18, PROTIV? 

g.Laurat Krasniqi – Moje licno misljenje i misljenje Samoopredeljenja je da velika vecina 

gradjana nije obuhvacena u komitetima, vise od 1500 glasaca. Mi smo glasaci od 22/10, velika 

vecina gradjana nije obuhvacena. Velike partije maksimalno pokusavaju da nas ignorisu nas kao  

opoziciju i predstavnike manjih partija. Samo da ne bude protivzakonitosti.  
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g.Velid Hadzisin – Zao mi je sto moram ponovo da se javljam, mozda i krsim Pravilnik rada 

Skupstine, neka se ovo obelezi kao replica, jednako smo i mi 2013 godine bili zapostavljeni sa 

1500 glasaca, tu je bio i GIG koji nije imao predstavnika koji nije imao predstavnika u KPF-u, 

dakle, iz ove skupstine ne mogu svi izaci zadovoljni, jer sastav skupstine ne odgovara da bi se 

izvelo nesto slicno sto kolege traze. Meni bi bilo drago da su svi zastupljeni medjutim, to nije 

trenutno moguce.  

g.Betim Merdiu – Prelazimo na predloge za drugi komitet, Komitet za Zajednice, koji treba 

brojati vecinu iz nevecinske zajednice a koji ce brojati ukupno 7 clanova, i to 4 iz nevecinske 

zajednice i 3 iz vecinske, ukljucujuci i adekvatno rodno clanstvo, da li imate predloge? 

g.Granit Rifaj - U ime PDK-a za clanove KZ-a predlazemo: Vebi Nazifi i Elira Sylejmani. 

g.Samidin Xheladini – U ime LDK za clanove KZ-a predlazemo: Refki Latif ii Adelisa Krasniqi.  

g.Betim Merdiu – Molim vas predlozite samo jednog clana. Da razjasnimo, za ovaj Komitet smo 

odlucili da bude 7 clanova na osnovu formule.  

g.Zinaida Elmazi – Ispred Koalicije Vakat predlazem Velida Hadzisina i Munira Jonuzija a 

ispred GIG-a predlazem Redzepa Kamberija.  

g.Seljman Osmani – Ispred JGP predlazem Hatidzu Seh.  

g.Betim Merdiu – Iz LDK trebate predloziti samo jednog clana ili da idemo na glasanje ko je za 

7 a  ko za 9 clanova.  

g.Granit Rifaj – Radi objasnjenja, mi smo vec glasali za 7 clanova i ne mozemo biti 8. Vi ste 

glasali. Trebate jednog zadrzati a drugog ostaviti.  

g.Nexhat Isufi – U okviru procedura, u dnevnom redu trebalo je biti formiranje broja clanova 

komiteta, onda mi odredjujemo i glasamo za broj clanova komiteta i to se treba regulisati 

Pravilnikom i Statutom, moramo citati Zakon sta kaze, mi smo delegati i nesmemo delovati kako 

zelimo. Moramo procitati Zakon da vidimo sta kaze, da li treba da to bude posebna tacka, mi 

smo prosle godine imali AU, nama kvota delegate ne dozvoljava vise od 7 clanova, znaci mi 

trebamo izmeniti Pravilnik ili Statut pa da nakon toga da idemo na predloge, kada to uradimo 

pozivacemo se na Pravilnik ili Statut, dajte da idemo preko procedura. Znamo da ovo odgovara 

PDK i LDK ali gde ce sutra biti rezultati. Kako cemo sutra izaci ispred gradjane. Mi smo glas 

gradjana i najveci organ SO i nesmemo da pravimo ovakve greske.  

g.Zaim Hajredini -  Niko ne izlazi i ne govori o tome da povecamo broj komiteta od 7 na 9, sada 

nakon sto smo glasali stavljate nas u nezgodnoj poziciji. Ne krivim nikoga ali mi smo vec glasali 

za 7 clanova, sada se trebamo sloziti sa formulom za koju ja neznam odakle dolazi. Ali svakako  

ne smemo prekoraciti broj od 7 ili oboriti predhodno glasanje i pocnemo iz pocetka. Moramo 
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naci neko resenje da ne ispadne kasnije protiv zakonita Odluka i da nam MALS vraca odluke 

nazad.  

g.Vebi Nazifi – Mislim da su kljuc i procedure veoma ispravne te i predstavljanje vecih partija, 

na osnovu glasova mi smo 9 prema 7, u ovom slucaju predsedavajuci skupstine se ne racuna, 

tako da je sastav veoma dobar. Moglo je dogoditi da ste vi u istoj situaciji i isto bi bilo. Mislim 

da LDK povuce jednog kanidata i da ne blokira proces. Neznam po kom kriterijumu zelite da se 

izjednacite sa najvecom partijom. Mi imamo 9 delegata a vi imate 7. Najbolje je da povucete 

jednog vaseg kandidata. 

g.Hajrudin Hodza – Vidi se da izmadju vecinskih partija LDK i PDK iz nevecinskih Vakat i JGP 

tu je i GIG malo, imajuci u vidu da se ovi komiteti placaju i nije u pitanju komitet vec su u 

pitanju pare, mi kao PG zelimo dodati jos jednog kandidata u ovom komitetu Ibisko Salji, jer je 

ovde u pitanju samo para. Doci cemo na komisije koje nisu placene pa cemo svi bezati.   

g.Betim Merdiu – Na pocetku smo odredili 7 clanova, ocekujemo da povucete jednog kandidata 

ili da pocnemo sve iz pocetka. 

g.Vebi Nazifi – Kljuc je vec odredjen, neznam kako da nastavimo, jedino da glasamo jednog po 

jednog.  

g.Betim Merdiu – Dajem pauzu od 5 minuta. 

g.Betim Merdiu – Nastavljamo sa radom, znaci iz PDK imamo dva clana iz LDK jednog… 

g.Sto se tice formule, vi koji imate vecinu, ja sam veoma svestan da iamte potrebne glasove i 

nemate nikakvih briga, znaci imate toliko potrebnih glasova da mozete uraditi “grozdje-kruska: 

svasta, ali svakako mora se imati oprez. Mic emo ici sa jednim kandidatem Refki Latifi. 

g.Betim Merdiu – Nastavljamo sa glasanjem. Ko je za da pomenuti clanovi budu clanovi KZ-a? 

g.Hajrudin Hodza – Da li znaci da ako sam u opoziciji da nemam pravo ni da predlazem niti da 

glasam, sta je sa mojim kandidatom kojeg sam predlozio, trazim od predsedavajuceg da mi 

odgovori i onda ako ga prihvatimo u redu ako ne nikome nista ako se nadglasa nije problem, to 

je normalno, ja sam dao predlog koji nije razmatran. Sta je sa mojim predlogom.  

g.Granit Rifaj – Da dam jedno objasnjenje predhodniku. AU jasno navodi, kandidati za komitet 

mogu biti samo oni clanovi zajednice koja nije obuhvacena u skupstini. Goranska zajednica je 

vec predstavljena u skuptini a van skupstinske osobe ne mogu biti clanovi KZ-a.  

g.Hajrudin Hodza – Hvala kolegi Granitu koji mi je dao obrazlozenje, ali ja sam trazio 

objasnjenje od predsedavajuceg. Da li smo zastupljeni ili nismo, nije problem, zastupljeni smo 

svakako. Ja trazim kao i svi delegati, ako vece partije imaju zastupljenike u bilo kom komitetu, 

onda nema potrebe da i mi budemo ovde samo da bi bili podizaci ruku. Ja sam objasnjenje trazio 

od predsedavajuceg da mi obrazlozi a ne od nijednog delegata.  
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g.Granit Rifaj – Obrazlozenje koje sam dao je u moje ime. Formula na osnovu AU je tako i ako 

su sve zajednice obuhvacene u skupstini nemate pravo van skupstine predlagati. Ako neka od 

zajednica nije predstavljena u skupstini tada moze da se predlozi i van skupstine. To sam hteo 

kao kolega da ti objasnim i izvinjavam se ako ste se uvredili.  

g.Betim Merdiu – Nastavljamo sa glasanjem. Ko je za da pomenuti clanovi budu clanovi KZ-a? 

19-ZA, PROTIV-2, UZDRZANI-0.  

 

Cetvrta tacka dnevnog reda 

g.Betim Merdiu – U okviru ove tacke imamo sledece: Predlog i izbor Komisije za procenu 

davanja na koriscenje nepokretne imovine opstine, imate rec. Predlozeni kandidati iz izvrsne 

vlasti su: Ramadan Krasniqi, Isljam Redzeplar i Xhevat Isufi.  

g.Shaban Shabani – Koristim slucaj da vam pozelim uspesan rad,  imajuci u vidu da je ovo prva 

radna sednica u ovom mandate. Ocekujemo da se izvrsi izmena Zakona o davanju na koriscenje 

opstinske imovine te sve dok se ne izvrse date izmene mi trebamo imati formiranu komisiju, te 

zbog toga u ime izvrsne vlasti predlazem Ramadan Krasniqi, Isljam Redzeplar i Xhevat Isufi.  

g.Velid Hadzisin – Da ne bi dosli u situaciju da ponovo odlucujemo u vezi ove komisije. Vlan 6 

AU o stalnim komisijama, stav 3 kaze “clanovi KPF-a nemaju pravo da budu clanovi drugih 

odbora” nemam nista protiv clanova ali da ne bi dosli u situaciju da nam vracaju Odluke iz 

Ministarstva da izbegnemo nesporazume, usput bi predlozio Munira Jonuzija za clana ove 

komisije ispred Koalicije Vakat. 

g.Zaim Hajredini -  Iz civilnog drustva mislim da treba da ostane Jeton Qengaj, koji je aktivan 

preko organizaije Avoko. 

?- za komisije za procenu davanja na koriscenje nepokretne imovine opstine iz PDK-a predlazem 

Granit Rifaja. 

g.Arjeta Skeraj – Iz LDK-a predlazemo Sefidin Mejzinija. 

g.Seljman Osmani – Ispred JGP-a predlazem Hatidzu Seh. 

g.Redzep Kamberi – Uvazeni, ispred GIG-a predlazem dugogodisnjeg delegate Deira Jelmazija, 

posto nema pravo da clan komisije bude osim iz Skupstine predlazem Redzepa Kamberija. 

g.Betim Merdiu –Kratko objasnjenje, imajuci u vidu da komisija treba da broji 7 clanova mi smo 

vec predlozili 7 clanova a to su: 3 iz izvrsne vlasti, Munir Jonuzi, Jeton Qengaj, Sefidin Mejzini, 

sto broji 7 clanova. Prelazimo na glasanje ovih clanova komisije. Ko je ZA-19, PROTIV-0, 

UZDRZANI-0. Takodje, navodim da ce ova komisija na svojoj prvoj sednici odabrati svog 

preedsedavajuceg. 



7 | P a g e  
 

Peta tacka dnevnog reda 

g.Betim Merdiu – U okviru ove tacke imamo sledece: Predlog i izbor Komisije za zalbe o 

davanju na koriscenje nepokretne imovine opstine, clanovi koji je pozeljkno da budu 

profesionalni. Mozemo se izjasniti da komisija broji 5 clanova. Izvolite dajte predloge. 

g.? iz redova PDK-a predlazem Suadu Bajrami. 

g.Arjeta Skeraj – Iz LDK-a predlazemo Naser Myrtezani 

g.Munir Jonuzi – Ispred Koalicije Vakat predlazem Velida Hadzisina 

g.Zinaida Elmazi – Ispred GIG-a predlazem Redzepa Kamberija, posto ne moze Redzep, neka 

bude Hajrudin. 

g.Hajrudin Hodza – Zahvaljujem se koleginici na poverenju, ali ja necu da prihvatim, jer se taj 

komitet ne placa, a ja sam delegat ovde za pare, nisam za narod.  

g.Zaim Hajredini -  Posto je pitanje bez placanja i posto je u sluzbi naroda, predlazem Florenta 

Rufatija.  

g.Velid Hadzisin – Meni bi bilo dragao da imamo vise kandidata iz nevecinske zajednice, ali 

smo nazalost iscrpili sve mogucnosti, jos jednom bi zamolio Hajrudina da preuzme odgovornost, 

u protivnom, to mesto moze uzeti bilo ko iz vecinske zajednice. 

g.Granit Rifaj – Moze da preuzme ovo mesto Samidin Xheladini posto voli da radi sa narodom 

g.Samidin Xheladini – Ja ostavljam sva mesta mladima i ostalima, medjutim, ja sam revoltiran 

jer smo imali jedan dogovor a on se nije ispunio, te zbog toga ne zelim da budem u nijednoj 

komisiji te cu davati prednost svima drugima. 

g.Vebi Nazifi – Neznam zasto se ustrucavate da budete u ovoj komisiji koja je mozda i vaznija 

od KPF. Tu ce biti i zalbe gradjana, ako se vec pozivamo na gradjane, neznam zasto, da li je to 

zbog neplacanja. Tu ce biti tenderi, i veoma je vazno da budemo u ovim komisijama. Zamolio bi  

Hajrudina da preuzme ovu obavezu i da se ovi poslovi zavrse. 

g.Redzep Kamberi – Jos jednom apelujem na Hajrudina da preuzme odgovornost, jer je stvar 

veoma ozbiljna, da ja nisam clan predhodne komije predlozio bi sebe. Kao sto je i predhodnik 

rekao, ova komisija je veoma bitna, a mi znamo kao predtsavnici nevecinsnkog naroda da smo 

imali neke probleme i dileme, pa bi predstavnik nevecinske zajednice u ovoj komisiji, imajuci u 

vidu da imamo vec jednog predstavnik iz nevecinske zajednice u predhodnoj komisiji, bi dobro 

dosao i predstavnik iz nevecinske zajednice. Te zbog toga predlazem da Hajrudin jos jednom 

razmisli i prihvati ovaj predlog. 
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g.Hajrudin Hodza – Moram da se cesto javljam. Hvala na poverenju. Kada je u pitanju placanje, 

guramo se ko ce gde da udje. Neka gospodin izadje iz KPF-a, nek tako prihvati i ja cu onda 

prihvtaiti njeghovo mesto. Medjutim, ovde se ne radi o tome, ne privatam iz razloga sto nisam 

uopste pitan dok se raspravljalo o komitetima, e zato ova komisija je neplacena, a mi smo svi 

ovde za nekakve pare i to je u pitanje. Predstavljanje naroda je suludu, to sam video i u proslom 

mandatu, hvala na poverenju. Bio sam u proslom mandate u komisiji za dodelu pa nismo ni 

jednom sazvani, niti smo u skupstini nekoga obavestili o nasem radu, zbog toga necu samo da 

budem na papiru neki clan komisije. 

g.Nexhat Isufi – Dan se po jutru poznaje, 34.000 gradjana ocekuje nasu danasnju sednicu, a mi 

kako narod kaze ovde pricamo “nepovezano”. SO nije igraonica, ovo je najozbiljnije mesto koje 

jedno mesto ima. 3-4 puta se predlaze jedan clan, on nece, kako zelite da ga silom primorate? I ja 

sam delegate, zasto mene nikad niko ne predlaze, zasto se ustrucavate od Nexhata ili od x ili y. 

On koji ima 3.000 glasa ili 100 znajte da je bez razlike predstavnik naroda. Ne mislite da su neke 

partije jace od druge. Molim vas oni koji izlaze za gvoornicom da budu ozbiljni. Ja predlazem 

Nexhat Isufija za clana ove komisije. Mi smo predstavnici naroda, tako treba da se i ponasamo. 

Manje vise ovi mladji ali mi koji smo stariji moramo biti ozbiljniji. Nas neko ovde monitorise.  

g.Redzep Kamberi – Uvazeni, ja bi se nadovezao na reci predhodnika, treba da skupstinu 

shvatimo ozbiljnije, zbog vaznosti svih pa i ove komisije po treci put izlazim da objasnim. 

Predhodniku sam izasao da predlozim kanidata da svi a pogotovo mi iz nevecinske zajednice 

snosimo odgovornost, to smo obecali narodu u predizbornoj kampanji. Smatram da treba da 

budemo zastupljeni svuda u svim komisijama, nezavisno od toga koja je komisija placena a koje 

nije. Iskreno, ja do pre par dana nisam ni znao sta je placeno a sta nije, te sam imao drugog 

kanditata na umu. Sad, igrom slucaja ja sam deo parlamentarne vecine i predlozen sam na ovo 

mesto. Dakle, poente mog izlaganja je da ne pravimo razliku izmedju placanja i ne placanja 

kosmije, vec da ucescem u komisijama damo doprinos efikasnosti rada skupstine.  

g.Betim Merdiu – Onda prelazimo na glasanje, ovo su predlozeni kandidati: iz redova PDK-a 

Suadu Bajrami, iz LDK-a Naser Myrtezani, Ispred Koalicije Vakat Velid Hadzisin, ispred AAK-

a Florent Rufati i NISMA Nexhat Isufi, ko je za sastav ove komisije. Ko je ZA-19, PROTIV-0, 

UZDRZANI-0. Takodje, navodim da ce ova komisija na svojoj prvoj sednici odabrati svog 

predsedavajuceg. 

 

Sesta tacka dnevnog reda 

g.Betim Merdiu – Nastavljamo sa radom, u vezi ove tacke, mogu da kazem da ce ova tacka 

dnevnog reda biti stalna tacka dnevnog reda na svim sednicama. U okviru ove tacke imacemo 

postavljanje pitanja, predloge i ostalo u vezi nase opstine. Izvolite imate rec.  
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g. Laurat Krasniqi – Pozdrav, jedno pitanje za predsednika opstine. Jedna NVO je organizirala 

takmicenje pelivana sto je najveca sportska aktivnost koja se realizuje u nasoj opstini. Na osnovu 

evidencije koju posedujemo, na listi ove NVO Natyra stoji ime i potpis predsednika, te se vidi da 

su zloupotrebili njegov potpis. Postavlja se pitanje: da li si predsednice uzeo 30 eura od ove 

NVO organizacije ili ne? Mi to treba da kazemo narodu jer smo predstavnici naroda, ako niste 

uzeli a zloupotrebljen vam je potpis, vi predstvljate narod, vrsim apel da ovu NVO i te osobe 

tuzite tuzilastvu. Drugo: 2016 godine je odvojeno 80.000 eura za izgradnju gradskog stadiona, to 

se vidi i iz izvestaja revizora, zelim da znam od strane predsednika: sta je sa ovim projektom? Te 

zahtevam pristup sluzbenim dokumentima, sta povodom toga treba, dopis, zahtev, pisanim ili 

usmenim putem.  

g.Zinaida Elmazi – Srecom u proslom mandate imala sam priliku da budem upoznata od strane 

predsednika i opstine je dodeljene jadna kamera jednoj NVO za snimanje. Taj projekat je dobila 

jedna NVO te tu kameru koriste za jednu emeisiju iz nevecinske zajednice “Svetlost Gore”. 

Ovde danas izuzev medija: radia Bambus i Sharri ne vidim tu televiziju, te bi volela da vi kao 

predsednik i predsedavajuci vrsite uticaj toj televiziji da na svakoj skupstini budu prisutni, da 

prate rad skupstine, kako bi nasi gradjani bili upoznati sa radom skupstine.  

g.Nexhat Isufi – Imam jedan predlog u okviru ove tacke, ako se moze uzeti u obzir, da na 

narednoj sednici imamo tacku dnevnog reda da formiramo jednu komisiju ili panel u okviru 

skupstine ili komiteta za pripremu plana rada skupstine. Mi smo pokusali i u proslom mandatu, 

sada smo na pocetku, te da formiramo jedan panel i ljude koji mogu da rade na razvojnom planu 

rada skupstine.  

g.Redzep Kamberi – Imam predlog da se formira komisije a da u toku rada se odredi i jedan 

sluzbenik ili direktorijat za odnos sa dijasporom, jer je zaista dijaspora i te kako zainteresovana 

za rad sa opstinom. Mi imamo i te kako obavezu prema njoj jer se velike sume slivaju u opstinski 

budzet od strane njih na ime poreza, troskova i slicno. Zamolio bi predsednika opstine a i 

predsedavajuceg da na narednoj sednici u najmanju ruku stave tacku dnevnog reda: stvaranje 

komisije, dobro bi bilo i odredjivanje lica koje bi stalno bilo zasposljeno i zaduzeno za rad sa 

dijasporom a dobro bi bilo da postoji i direktorijat za tu svrhu.  

g.Velid Hadzisin – Za ovu tacku eventualno planirao sam da predlozim sledec: Kao sto znate 

sastanci komiteta i ostalih komisija odvijaju se u otezanim uslovima zbog prevoda, zato sto 

clanovi komiteta moraju da cekaju prevod. Nemamo simultani prevod kao sto imamo ovde, 

predlazem da opstina iz sredstava izdvoji novac za sistem za prevodjenje sa 10 mikrofana i 

centralom koja ce se instalirati u kancelariji podpredsednika u smislu najkomotnije kacelarije u 

kojoj se stalno odrzavaju komiteti. Tako bi smo ustedeli i na vremenu, jer se komiteti oduze i po 

3-4 sata zbog toga sto moramo cekati prevod prevodioca. Drugo: hteo bih da predsedniku 

ukazem na pocetku mandata da i dalje stoji veoma velika opasnost za tri sela u nevecinskoj 

zajednici duz regionalnog puta Prizren-Restelica, naravno da takvih potencijalnih odrona ima i 

na drugim putevima, medjutim ovde je alarmantna situacija gde moze doci do nezeljenih 
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posledica, tako da bih apelovao na predsednika da uspostavi potrebne kontakte sa nadleznima 

koji odrzavaju ove puteve i da zajedno sa njima izdvoji odredjena sredstva da se ovaj problem 

resi. Ovaj problem treba da i podpredsednik za zajednice uzme za ozbiljno, kao i ostali direktori 

u cijoj je nadleznosti ova stvar. 

g.Samidin Xheladini – Imajuci u vidu da je pocetak mandata, vazno je izvrsnu vlast kao i 

nadlezne organe da nam dostave za usvajanje Pravilnik o transparentnosti Skupstine kao i 

opstine, jer koliko ja znam ovakav jedan pravilnik mi nemamo, te imamo i zakonsko pravo da 

posedujemo kao sto imaju ostale opstine. Ako bi imali jedan takav pravilnik, sto imamo pravo, 

ne bi postavljali pitanja niti bi sumnjali kada bi bilo transparentnosti. Nadam se da ce ovaj 

mandate biti mnogo vise transparentniji nego raniji mandati.  

g.Arjeta Skeraj – Posto je pocetak mandata za predsednika, zelela bi da pitam da li je posetio 

skole u opstini Dragas, i posto je zima da li su sve skole snabdevene ogrevnim materijalom. 

g.Zaim Hajradini – Imam dva zahteva, posto je zima, neznam koliko je opravdano sa pravnog 

aspekta, da li je put Zapluzje ka Cvilenu onaj put stovodi do Prizrena stavljen na listi za 

odrzavanje puteva, posto taj put se veoma mnogo koristi od strane gradjana tog dela, a na neki 

nacin je sada blokiran, ako eventualno Ministarstvo nije nadlezno za njega, kakve bi bile i postoji 

li mogucnost da opstina, ne mora prvog dana vec nakon sto ocisti postojece lokalne puteve, da li 

moze cistiti ovaj deo puta, posto je i te kako funkcionalan i poteban za gradjane tog dela. Drugo: 

iako sam danas cuo da ce se od danas sednice skupstini prenositi direktno na YouTube, da li 

postoji mogucnost da imamo rad sednice i na video u narednom period, da se zna i vidi sta se 

ovde radi, jer je to u stvari i vrsta transparentnosti.  

g.Shaban Shabani – Postovani, pokusacu da odgovorim na vasa pitanja. Pitanje u vezi izbora 

zamenika gradonacelnika iz redova nevecinske zajednice, realno, spor je bio samo kod 

pripadnost zamenika gradonacelnika iz redova nevecinske zajednice a ne i u smislu procesa 

izbora, ja sam svakako bio u obavezi da kontaktiram Ministarstvo, oni su nam poslali jedan 

dopis. Zamenika gradonacelnika iz redova nevecinske zajednice je nakon toga uz konsultacije sa 

Kancelarijom za zajednice da obrazlozenje nadleznom Ministarstvu, te smo sada u ocekivanju 

odgovora Ministarstva. Ako Ministarstvo ostane na svojoj prvobitnoj odluci, onda cu ja zajedno 

sa predsedavajucem skupstini biti u obavezi da vratim Odluku na reviziju Skupstini radi 

donosenja odluke u skladu sa legislacijom na snazi, imajuci u vidu da je MALS nadlezna 

institucija za razmatranje pravnosti odluka skupstine. U vezi organizovanja sportske aktivnosti 

koja se odrzala od strane jedne NVO, i ja sam te informacije dobio sa socijalnih mreza, mozda sa 

nekim zakasnjenjem, kako bilo mozda i nije vicno da ja komentarisem postove koji izlaze na 

facebook i ostalim mrezama, medjutim, posto je pitanje sada delegate mogu da kazem da je ta 

NVO ciji ja nisam bio clan, organizovala te sportske aktivnosti. Ono sto sigurno znam je da ja 

nemam nista sa tim te ako vi mislite da u vezi mene postoji nesto ne zakonito, postoje dalje 

procedure preko suda. Ono sto znam je da svaka organizacija mora teci u skladu sa zakonima na 

snazi. Sto se tice gradskog stadiona, imate pravo pristupa sluzbenim dokumentima i ne samo vi  
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vec i bilo ko od gradjana ima to pravo. Popunjuje i potpisuje se odredjeni dokumenat za pristup 

sluzbenoj dokumentaciji, sluzbe su duzne na osnovu toga da vam pridoce materijal i pristup. Ja 

vas licno podrzavam i vas i ostale gradjane da preduzimaju slicne inicijative gde god mislite da 

nije islo kako valja. Mi smo za takve stvari svi ovde zajedno i vi kao skupstina i ja kao 

predsednik. Ja sam veoma svestan tih stvari, moze se desiti da i ja negde pogresim ali to ne znaci 

da trebam biti postedjen. Zato sam i na samom pocetku rekao ja sam privrzen da usko saradjujem 

sa skupstinom, i na kraj krajeva Skupstina je u ulozi zastite predsednika i izvrsne vlasti, pa i ako 

pogresimo, mozemo pogresiti ne namerno a nikako i smislu zloupotrebe sredstava. Nijedan 

director, niti radnik u tom smislu nema moju zastitu i potporu, ovo javno kazem. Ako se 

drugacije od navedenog radi, otice ce kuci. Krajnje je vreme da se ljudi osveste u svakom smislu. 

Vi ste izabranici naroda, ja trazim vasu saradnju, postujem vas znajuci da ste najvisi organ 

opstine. Ja imam i zakonsku obavezu da izvestavam ispred vas 4 puta godisnje. Vi ste moji licni 

nadgledaci. Predsedavajuci skupstine kao i vi delegati imati pravo pristupa kod nas kada god 

pozelite, moja su vam vrata uvek otvorena za bilo koja pitanja, predloge i sva ostala pitanja od 

javnog znacaja. A za sve ostalo mogu da vam kazem da necu stedeti nikoga. Mozda nije lepo sto 

ovo gorovim, dela treba da pokazu uspeh a ne reci. Niko nije zasticen, svako treba da ima svoje 

odgovornosti. Puno ljudi ceka da bude zaposljeno tako da svako treba da radi svoj posao. 

Svakako svi treba da radimo jer smo ovde za narod. Koliko sam upoznat za kameru, to je bila 

jedna zajednicka donacija izmedju RTK-a i opstine da se uspostavi emisija za potrebe zajednice. 

Toliko sam i ja upoznat. Da li da prate i prenose sednice skupstine to neznam, znate da svaki 

prenos kosta. Svakako cu se zainteresovati za ovo pitanje. Nexhat je pomenuo nacrt plana rada 

skupstine, bilo bi dobro da se predloze 2-3 osobe za nacrt ovog plana, koji ce mozda biti 

prakticniji. Mi vec imamo jedan plan, ali nije na odmet da se napravi jos jedan. Pitanje 

odredjivanja osobe za odnos sa dijasporom, ovo je malo tesko odredjivanje, ali cemo videti 

kakve su nam mogucnosti is ta mozemo uraditi, ne mogu da kazem da se danas ovaj posao moze 

zavrsiti ali cemo videti mogucnost realizacije ovog predloga, koji je na neki nacin i novina, 

svakako zelim da kazem da je kontakt sa dijasporom, kako nas iz izvrsne vlasti tako i vas iz 

skupstine i te kako potreban. Pitanje prevoda, zaista nam stvara odredjene poteskoce, vidite i 

sami da jedva izlazimo na kraj sa aparaturom skupstine, koja je na neki nacin zastarela, te 

reparacije istih kosta i te kako mnogo. Nadam se da cemo inicijativom renoviranja sale takodje 

ukljuciti i nabavku aparature, takav predlog moze doci na skupstini za usvajanje i nadam se da 

cete usvijiti takav predlog. To jeste i moja odgovornost. Znamo da smo po tom pitanju veoma u 

losem stanju. Ako uspemo da renoviramo salu i ukljucimo u tom projeku i sistem za prevodjenje, 

kasnije mozete za sastanke komiteta koristiti i salu. Sto se tice rizika pomenutog, za tri sela, ja 

sam povodom toga licno bio u ministarstvi, sastao sam se sa ministrom od kojeg sam dobio licne 

garancije da ce biti veoma azuran po ovom pitanju, jer zaista smo u poslednje vreme imali puno 

odrona zemlje i stena, sto zaista predstavlja permanentan rizik za gradjane. Za stalno resenje 

ovog problema, mislim da je najbolje predvidte jedan projekat preko kojeg bi se taj rizik 

eliminisao. Kod Pravilnika o tansparentnosti, mi vec imamo jedan takav usvojeni pravilnik. 

Pitanje ui vezi snabdevenosti skola, mislim da su skole isplanirale potebe i da su snabdevene 
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ogrevom, izgleda sada da se ukazala potreba nekih skola za dodatno snabdevanje, znate sada da 

su tenderske procedure na neki nacin zavrsene, tako da bi direktori skola trebali biti azurniji 

tokom planiranja, da to bude na vreme. Sada zaista imamo problem sa nekim skolama, koje su 

ostale bez ogreva, ali sada u ovom momentu nemozemo pokrenuti procedure. Iznasli smo 

alternative u vezi ogreva, da ucenike ne ostavljamo u nezgodnoj poziciji. U vezi odrzavanja puta, 

i o tome sko razgovarali sa ministrom, znamo da imamo novo asfaltirane puteve, Zapluzje, 

Sistavec, kompanija nije uvrstila ove puteve i plan odrzavanja ovih puteva, obecali su da novo 

sagreadjene puteve pokusavaju ubaciti na listu, jer smo imali i zahtev policije za njihovo 

odrzavanje. Ocekujemo odgovore u vezi ovoga. Realno, kapaciteti opstine su veoma mali za 

odrzavanje ovih puteva. Opremu i vozila koje posedujemo su u veoma losem stanju i ne mogu da 

pokriju potrebe ciscenja lokalnih puteva.  

g.Zinaida Elmazi – Ja sam spomenula kameru, znam da su to dodatni troskovi za prenos 

skupstine na tv-u. Ali mi je malo ne logicno da televizija prima radnike i za to trazi donaciju iz 

opstine kao uslov da primi radnike. Malo je neleogicno. Svaka televizija ima svoje radnike, 

svaka ekipa, kada treba da se snima na teenu, dobijaju kamere. Mi smo ovde dali kameru i ja 

trazim da ta televizija bude ovde prisutna, nemora na skupstini direktno, vec da se odradi neka 

emisija za skupstinu, za rad opstine. Ja na toj televiziji na tom programu nikad nisam nista videla 

osim Djurdjevdana. Ovde se vrse promocije po politickim subjektima po politickoj opciji kome 

pripadaju ti ljudi.   

g.Laurat Krasniqi – Pitanje nije nevazno, pitanje je veoma ozbiljno. Vama je zloupotrebljen 

potpis u cilju materijalnog dobita nekoliko individual, koji su najvecu sportsku aktivnost u opsti 

Dragas zloupotrebili. 450 eura su uzeli za ulje, budimo normalni sta govorimo, 1000 eura za 

tupane. Ovo je skandal, ovo je kriminal. Problem je u tome sto su ovi ljudi sluzbenici, ovo je 

kriminalna scena koja funkcionise u okviru direktorijata kulture, omladine i sporta, gde sluzbenik 

za kulture, omladine i sporta konstantno vrsi zloupotrebu novca, za sto bi trebalo da se pita, ovi 

isti su ti koji su izvrsili i zloupotrebu novca tokom postavljanja spomenika Ademu Jasariju. A 

budite sigurni da nikome od aktivista nista nisu platili, niti jednu kafu. Potrebna je 

transparentnost, individuama je ovde zloupotrebljen potpis. Vi ste prvi covek Dragasa, ovi ljudi 

su sluzbenici opstine nemaju zakonsko pravo biti nevladina organizacija. Oni ove aktivnosti cini 

namerno. Vecina njih je napravila zavidno bogatstvo. Budite sigurni u to. Odmah se mora za ovo 

ici na sudu. To moramo uraditi svi mi zajedno. Isti ti ljudi dolaze i prete mojoj porodici. Ja sam 

izabranik naroda, i nemam nameru da se ovde zaustavim. Ovo je samo pocetak, zelim da im 

kazem da kriminalne grupe koji su iz prosle vladavine, u kojoj je vecina vas bila prisutna, vecina 

vas je razmisljala za odlazak u Budvi, takve vrste organiziranja se trebaju zaustaviti.  

g.Vebi Nazifi – Najcesce u vezi ove tacke ne izlazim za govornicom. Zao mi je stop je ove 

cinjenice koje je izneo kolega, koje sam video po medijima i koje mi se nisui svidele bez 

objasnjenja kako stoje stvari. Shvatam vasu potrebu za medijatnost, zamolio bih vas da ovu vasu 

terminologiju donesenu iz centra ne koristite ovde kod nas “kriminalci, teroristi” i slicno, to 

smanjite jer nije casno sa vase strane. Jer da bi se to nekome rekli morate imati cinjenice. Ja sam 
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istrazivao ovu vasu objavu koju ste objavili na internet i dosao sam do zakljucka da opstina 

uospte nista nije imala sa ovom organizacijom, niti s utu uospte sredstva opstine ukljucena. Ovu 

aktivnost je organizovala jedna svedska organizacija Chwb, koja je podrzala aktivnosti oko 

kulturoloskog nasledja po raznim regionima, mi smo imali srecu da je delovala i u nasoj opstini. 

Donaciju je dobila na NVO, mi znamo da se aktivnost odvijala skoro ceo dan i verujem da se 

ljudima koji rade nedeljom treba nadoknaditi njihov rad, bez novca niko ne radi. Osobe koje su 

na listi se mogu izjasniti jesu li podigli novac ili ne. Posao koji se rad van radnog vremena se 

treab nadoknaditi. Cak mislim da je ulje u vrednosti od 450 litara cak bilo malo, jer su se pelivani 

mazali 4-5 na dan. Bilo je cak prisutno vise od 1000 ljudi. Zato, ako je bilo zloupotrebe postoji 

tuzilastvo, mene je interesovalo da li je u pitanju opstinski novac, kako je dobijen tender to je 

druga stvar, ja bih vas zamolio samo da pripazite na recnik, znam da ste medijaticni malo vise i 

da ste takvom bukom ispali gori od onih koje nazivate kriminalcima. 

g.Granit Rifaj – Meni je drago sto ste poceli da iznosite ovo za sto mislite da su zloupotrebe, za 

ovo postoji sud, tu je i tuzilastvo. Zelim da vam skrenem paznju na kolegijalan nacin, ono sto 

kazete da su zloupotrebili postavljanje spomenika Adema Jasarija, neznam zasto tako nesto 

iznosite, jer ja licno znam da tu ije bilo nikakve mogucnosti zlouptrebe jer je spomenik Adema 

Jasharija celokupna donacija, neke stvari nesmete mesati i morat especifikovati stvari. Ako 

mislite ii mate dokaze da se desila zlouptreba dostavite materijale i ja cu vam se pridruziti u 

tuzilastvu. Nije casno sa vase strane da iskoriscavate Adema Jasharija radi vasih politickih 

ciljeva.  

g.Redzep Kamberi – Postovani, u ime GIG-a zalazem se za transparentnost rada skupstine i 

objektivnost u izvestavanju, zelim reci da podrzavam predloge da ako je nekom data donacija i 

da ako je neko dobio opstinske pare, taj ima obavezu, u najmanju ruku moralnu obavezu da 

proprati nas rad, da objektivno izvesti javnost, audio vizuelnim putem, sta se ovde desava, sta 

smo govorili, sta smo predlagali i na koji nacin su se odvijela stvari. Na taj nacin mi ovde 

necemo biti proizvod proizvoljnih nagadjanja, da ne bude taj i taj je rako tako, ovaj ovako, 

izvorni anonimni i slicno. Ja bih se zahvalio ovom prilikom uredniku GoraPress-a koji redovno 

izvestava o radu skupstine i opstinske vlasti, na objektivan nacin. Neznam da li je on dobio 

donaciju, ali ako je bilo ko drugi dobio donaciju, onda je taj isti duzan ii ma obavezu i prema 

skustini, izvrsnoj vlasti a i prema vama gradonacelnice da proprati nas rad a sve u cilju postenog 

izvestavanja, da ne bi doslo do nekih spekulacija ili raznih komentara koji su se pojavili, jesu li 

istina ili ne, treba da dokazujemo preko Suda. Mislim da je dat predlog na mestu. 

g.Laurat Krasniqi – Za kolegu iz PDK-a Vebiju, zelim da mu dam do znanja cinjenicu da je 

zloupotreba potpisa kriminalno delo. I to nije jezik ulice vec institucija. Potpis je pecat. Da li to 

mozete shvatiti. Mi kao Samoopredeljenje sta zelimo reci, takmicenje pelivana koje se 

organiziralo u Dragasu je u stvari najveca sportska aktivnost, po vama, ovima se treba dati 

nagrada. Vecina ljudi koji su na listi su mi pisali da novac uopste nisu dobili. Odredjena 

individua je uzela podatke tadasnjeg predsedavajuceg opstine i mnogo drugih gradjana i u 

njihovo ime je radila, to je krivicno delo. Vi treba sada da meni izadjete u odbrani, jer sam ja 
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ovde i za vase dobro, ali cete nakon 4 godine shvatiti. Ovo je ozbiljna stvar, ovde se uvek cutalo 

godinama. To cutanje nas je danas dovelo u situaciji da mi moramo da reagujemo. U vezi 

spomenika Adema Jasharija, nisam rekao da je u pitanju spomenik vec organizovanje 

ceremonije, sto ima razlike. Ja sam o tome detaljno obavesten i imam opipljive dokaze da je ova 

grupa tako radila, nemoze da jedna medalja kosta 1000 eura, te medalje nisu od zlata vec medalje 

od po 5-10 eura. Faktura je u redu. Misljenja sam da se dostave dokazi tuzilastvu, policiji i 

ostalima jer je situacija veoma losa. Zelim samo da kazem da poo vim pitanjima moramo stvari 

ozbiljnije shvatati. Zloupotreba potpisa kriminalno delo.  

g.Betim Merdiu – Danas je bio dan tolerancije, morate znati da na narednim sednicama necete 

imati pravo replike onako kako vi zelite. Postoji Pravilnik koji regulise ove stvari.  

g.Vebi Nazifi – Cestitam na tom poslu, samo mi nije jasno sta Skupstina ima sa tim nazovi 

zloupotrebljavanjem, ako je na promer meni zloupotrebljen potpis, nema potrebe da mi vi 

resavate taj problem vec ja to moram sam, zato sam rekao da nema potrebe za ostrim jezikom 

kada je u pitanju stvar tog udruzenja. Organizacija je bila perfektna. Dajte vi donesite jednog 

medjunarodnog pelivana u nasoj opstini, videce te koliko to kosta. Nije lako oragnizovati jedno 

takvo takmicenje. Nije u redu da generalizujete stvari sa jednom organizacijom koju ni ja ne 

branim, tu smo zajedno, ja sam samo hteo da vam obratim paznju na vas recnik, bilo smo veoma 

uskladjena skupstina i nikada nismo imali vredjanja. Znamo da je to nov zargon koji je i hit 

danas.  

g.Granit Rifaj – Ja sam i na pocetku rekao da cestitam na inicijativi koju ste preduzeli. U vezi 

zloupotreba predsednik vam je jasno rekao da po tom pitanju nikoga nece braniti, vi kao 

zastitnici simbola Adema Jasharija da ga tako u politicke svrhe iskorisacavate izgleda bez veze. 

Ako je u vezi organizacije Dana oslobodjenja izvrsena bilo kakva zloupotreba, slobodno se 

obratite tuzilastvu a Adema Jasharija ostavite tamo gde je.  

g.Zaim Hajradini – Zaista je velika galama za nista. Ozbilno moramo shvatiti nasu ulogu, sta 

predstavljamo is ta je zakonski da debatujemo. I ja sam video ono sto je podeljeno na Facebook, 

ali to ne znaci da na skupstini dolazimo sa onim sto vidimo na Facebook-u i da to raspravljamo. 

U dokumentu se jasno kaze da je NVO Natyra vrsila ovu organizaciju, takve organizacije u 

Dragasu su na desetine, mozda i vise od 50, da li zloupotrebljavaju ili ne, Skupstina nije ta koja 

ih treba kontrolisati, niti mi, niti predsednik, jer su to NVO-e. Imate NVO-e koje ne deluju ne sa 

5.000 eura vec i sa po 50.000 eura manevrisu, mozda i nemaju nikakvu aktivnost, samo sto mi 

nismo zaduzeni da ih po tome monitorisemo, za to postoji neko drugi. Da li ima pravo da jedan 

civilni sluzbenik bude i coordinator NVO za to postoji nadlezno ministarstvo koje mu daje 

dozvolu ili ne. Ministarstvo je 2017 godine izvrsilo reviziju svih NVO-a kojima je trazilo 

odredjene kriterijume da bi jedna udruzenje bilo NVO-a. Da li su platili 50 eura za ulje ili 500 to 

je projekat jedne NVO-e i to netreba da se tice uospte Skupstine. Nema potrebe da koristime te 

razne recnike i otvaramo nepotrebne diskusije, to se tice same NVO. Ako je u pitanju budzet 

opstine koji je dodeljen nekoj NVO tada bi se u potpunosti slozio sa vama. Ako je aktivnost 



15 | P a g e  
 

realizovana u opstini, i po tome ti radnici se ticu samo te organizacije, reci te mi sta oni imaju sa 

opstinom, nista. Ne zelim da nikoga branim, samo zelim da kazem da imamo mnogo posla i da 

se ne trebamo baviti onim sto nam nije u opisu posla. Ako zelite transparentnost skupstine je 

jesam za to, jer sam ja taj koji je uvek trazio sta je sa kapitalnim ionvesticijama i realizacijom 

budzeta, i to je ono sto nam pripada da radimo. Ovo sto ste izneli je gubljenje vremena. 

g.? Ne izlazim za govornicom da pradajem pamet. Jer ponekad nemamo ni za sebe kad nam 

zatreba. Ovo sto je izneo kolega, nije sve za bacanje, to je u stvari jedna lekcija i za predsednika 

jer mu je ime tu napisano. Zeleo bih da budemo sto smireniji, ne treba de nerviramo, to je lekcija, 

veoma kolegijalno govorimo. Predsednik je sada tu, kako je dosao na tu poziciju, dosao je. 

Videli ste po debatama koliko je gresaka napravljeno, to smo svi videli i neka to bude lekcija za 

sve nas. Pozivam sve vas, da se okanimo onih kafanskih prica, da nema nista od mladih, sto se 

tice politicke strane, mozda ja zelim da pravite sto vise gresaka jer ste mi politicki rivali. Ali u 

svakom smislu u prvom redu su gradjani. Zelim da se ovaj mandat tece onako kako je najbolje. 

A sto se tice gresaka, mi bi mozda zelelei da vi sto vise gresite kako bi smo mi na narednim 

izborima pobedili. Apelujem da se ne bavimo mnogo licnim stvarima, jer se svi poznajemo. 

Trebamo stedeti teske reci. Tu imamo potpis predsednika, i da li Vebija zeli da kaze da nije uzeo 

novac, zamolio bih vas, ovde ispada da ako sim lad neznas da krades, trebas da budes stariji kako 

bi znao.  

g.Seljman Osmani – Ja se zahvaljujem gradonacelniku koji nam je pruzio informacije u vezi 

izbora zamenika gradonacelnika, jos jednom bih ga zamolio, da kada bude dobio to obavestenje 

od strane ministarstva, ja bih ga zamolio da isto ovako, transparentno, pokaze ako smo pogresili 

da u buduce ne krsimo Zakon. Ako to mesto pripada od nevecinskih zajednica toj nevecinskoj 

zajednici kojoj pripada, onda stvarno treba da i taj Zakon ispostujemo. Ne zelimo nekakvo 

preglasavanje ili zurbe, to je bila prva skupstina, malo svecana, ja sam ovde po prvi put u ovoj 

sali, i nismo bili dovoljno upoznati sa Zakonom, medjutim, neke stvari koje sam dobio, taj Zakon 

i prirucnik koji sam dobio, ispada da se napravila velika greska oko izbora zamenika 

gradonacelnika. Trebao je biti izabran zamenik gradonacelnika iz Goranske nevecinske zajednice 

ne iz Bosnjacke. Zahvaljujem se predsedniku i nadam se da cemo dobiti informaciju iz 

ministarstva za Lokalnu samoupravu i da cemo biti blagovremeno obavesteni sto se tice re izbora 

ili izbora zamenika gradonacelnika iz nevecinske zajednice.  

g.Zinaida Elmazi – Meni nije ovo prvi mandat, vec cetvrti. Sto se tice zamenika gradonacelnika 

iz nevecinske zajednice u Zakonu lepo stoji, treba prvo da se dobije vecina iz nevecinske 

zajednice, dakle kandidat koji je predlozen od strane predsednika, treba da dobije vecinu iz 

nevecinske zajednice potom vecinu glasova iz vecinske zajednice. Mislim da nema problem i da 

ne treba da o tome raspravljamo, a to sto je neko nesta izmuckao i pravi problem zbog AU-a koji 

tu negde stoji je nebitno i nevazno. Ja mogu da budem romkinja, goranka, to ne moze niko da mi 

ospori a ujedno mogu da budem u bosnjackom politickom subjektu. To je moje licno pravo i ne 

moze niko da mi kaze da ja nisam goranka. To sto pripadam bosnjackoj partiji, to je druga stvar. 

Mozda je Serif bosnjak a mozda je i goranac, to je njegovo pravo. On je legalno izabran, izabrali 
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su ga odbornici i iz bosnjacke i iz goranske partije. Znaci manjine su ucestvovale i on je dobio 

potreban broj glasova 5 prema 1 i tu je kraj. Nema vise o cemu da raspravljamo.  

g.Seljman Osmani – Postovana koleginice, ja nikome ne zabranjujem ko ce i kako da se 

izjasnjava, bilo goranac ili bosnjak, albanac, rom, srbin, hrvat i slicno, to je vase licno pravo. Ja 

sam ovde da zastupam svoju zajednicu. Ako to mesto pripada, mesto zamenika gradonacelnika 

pripada goranskoj zajednici, ja sam politicki predstavnik te goranske zajednice. Zelim da to 

funkcionalno mesto pripadne nama. Necemo da krsimo Zakon u buduce. Mene interesuje da ako 

po Zakonu pripada, a kako se ti osecas ili kako se taj buduci zamenik gradonacelnika oseca, da li 

je bosnjak, goranac ili slicno, to mene ne interesuje. Skupstina je najvece zakonodavno telo, i mi 

ne zelimo da krsimo Zakon. Navescu jedna primer, i vi to dobro znate. U opstini Prizren, turska 

nevecinska zajednica nikad nema zamenika gradonacelnika a bosnjaci uvek imaju. Neka se ona 

malo sama zapita zasto i kako. Jer od svih nevecinskih zajednica po popisu vise je bilo goranaca. 

Jos jednom bi zamolio predsednika da kada bude dobio taj izvestaj iz MALS-a, da transparentno 

ovde kaze da smo tu i tu pogresili i da tu Odluku vratimo nazad i da radimo po Zakonu i interesu 

naroda. 

g.Zinaida Elmazi – Ovde mi radimo po Zakonu, po Zakonu smo izabrali gospodina iz nevecinske 

zajednice. Druga stvar, mislim da nema potrebe da raspravljamo oko toga, sacekacemo Odluku, 

a da li Prizren ili bilo ko, uvek se biraju. Znaci u Zakonu ako bi gledali tako onda ne bi trebali i 

Zakon da postujemo. U Zakonu stoji da treba da se odabere zamenika gradonacelnika iz 

nevecinske zajednice, treba da ga bira vecina iz iz nevecinske zajednice, dobro pogledajte Zakon.  

g.Shaban Shabani – Mislim da ova tacka dnevnog reda je namenjena da delegati postavljaju 

pitanja a predsednik odgovara, mislim da je ovde u neku ruku ovo pogresno shvaceno od strane 

delegata. Postujem entuzijazam vecine vas, ali tacka dnevnog reda od evenutalno prealzi u 

zasebnu tacku dnevnog reda. Ovo ne ide vako, zbog vas. Zamolio bih vas da u okviru ove tacke 

postavljate pitanja a ne otvarate debate. Ako mislite da vase pitanje zahteva debate, onda to 

trebate predloziti kao zasebnu tacku dnevnog reda. To se tako trazi. Neko je vec pomenuo, 

sastanci skupstine se monitorisu. 

g.Betim Merdiu – Da li ima jos diskutanata, posto nema, ovim zatvaram danasnje zasedanje 

Skupstine. Hvala vam na prisustvu. 

 

Obrada:        Predsedavajuci: 
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